
Zápis
z veřejného zasedání zastupitelstva obce konaného dne 7. dubna 2010 v 18.00 hodin v kanceláři
zastupitelstva obce

Přítomni: p. Pulpitová, p. Višek, p. Němec, p. Šmahel, Ing. Pochobradská, Ing' Kopista, p. Strnad

omluveni: p. Sekerka, p. Tlapá{<ová

Paní starostka přivítala přítomné, seznámila je s programem zasedání a přednes |a zprávuo činnostiod minulého veřejného zasedáni konanóho dne 3..únóra zarc.

1. Dne l |. 2. ?Orc byla předána dlužná částka (manko) paní Zinoulibotovskou, bývalou účetní
obce' zaúčasti zastupitelů obce a následující den siožena na účet obce.

Dne 13. 2. 20l'0 proběhl v prostorách sálu dětský karneval s velkou účastí a spokojenostíveřejnosti.
Dne l9. 2. 2010 se konalo ve Vejvanovickém kostele rozloučení s panem Josefem Novákem _bývalým místostarostou a kronikařem obce.
Dne 23. 2. 2010 proběhlo jednání s Vodárenskou společností a.s. s vlastníky pozemků, kterébudou dotčeny navrhovaným umístěnim Čov a kanalizace obce.
Dne 5. 3. 20rc proběhlo další jednání s Vodánenskou společnosti a.s.' lÍeré se týkalo fakÍuracestočného.
Dne 9. 3 2.0|0 byl na obci přítomen Ing. Věcek - dodavate| CnCHPoINT, ohledně jeho

zprovoznění a byl přislíben další postup Ing. Netolickým.
Dne 10. 3.20|0 proběhlo ýběrové řízení nu p.u.ouníka obce, kterého se zúčastnili všichni

-.zastupitelé obce. \ýbrána byla paní Pavla Slavíková.' 
Dne 1 l . 3. 2010 proběhlo jednání se zástupcem pana Ivana Svědíka _ panem Zierisem ohledněmožného odkupu pozemku na stavbu Čov _ byla přislíbena směnná smlouva za obecnípozemky +doplatek. Věc bude projednána s prármím 'á'iup... obce JUDr. Hostýnkem' rt""1Jnpi*ipotřebné dokumenty. Z důvodu hledání vhodného pozemku p.o ur11íst.i.cov , Povodí Labenesouhlasilo sumístěním na pozemku obce,.kteý je před hiází. Technicky nejvhodnějším bylvytipován právě pozemek pana Svědíka parc. č. nlďu.i' Úr'rJi""
Dne 17. 3 20]0 pro!ěhto veřejné projednání Změny č,. zÚzemního plánu obce'Dne 24.3. 2010 proběhlo veřejné proj-ednání.neguúčnitro plánu _ z iohoto projednání vyplynulpožadavek na zachování cesty vedle_p. 

-Šmaheh 
f,arc. č. 1;ó. t. ,i.-úňi"ti"" kzahrádkářskékolonii.

Dne 19. 3.2arc proběhl přezkum hospodďení obce pracovníky Krajského úřadu.Dne 24. 3. 20|0 byl stanoven minimální poča členii volební komise pro vo|by do ParlamenfuČn.
Dne 27.3. 2010 proběhlo vítání nových občánku naší obce _ Lucie Hebké, Nikoly Červené aDominika Hory.
Dnes 7. 4. 2o1.o byla podana informace vo|ebním stranám o počtu a sídlech volebních oi<rsiniv obci Úhřetice.

Dne 1. 4. 20l'0 proběhlo jednání s JI-IDr. Hostýnkem ohledně zastupování obce při předvoláník soudnímu jednání.na 26. 4.2010 (kar'za Wienerberger cihlářský průmysl' a.s. ) a dohodnut dalšípostup ohledně získání pozemku pro Čov

2. Projednán převod pozemku par. č. st. l9lll katastráLlni taemíÚhřetice (pozemek pod mateřskouškolkou) Zastupitelstvo obce rózhodlo ponechat vše ve stávajícím staw (ve qýpůjčce), z důvoduzachování provozovaného kadeřnictví.



3' Dále bylo projednáno předvolání na26.4.2010 na l3:30 hod k okresnímu soudu v Chrudimi
(spisová značka 6 C 22|l20a7} _ určení vlastnictví k pozemkům a částečné nabrazení rozhodnutí
Pozemkového úřadu Chrudim (žalobce Wienerberger cihlářský průmysl, a.s., Palackého 388128,
37O 46 České Budějovice). Byla odsouhlasena spolupráce s panem JUDr. Hostýnkem, ktery bude
obec Úhřetice v této kauze zastupovat.

4. V dalším bodě jednání projednalo obecní zastupitelstvo žádosti paní Růženy Rosolové a Marie
ErÓsové o prominutí poplatku za svoz komunálního odpadu pro obě s kladným qýsledkem
(prokazatelně dokazáno, že paní ZdeňkaRosolová a pan Gašpar ErÓs se nezdržují v obci Uhřetice).

5. Dále byla projednána nájemní smlouva s Pozemkoqým fondem České republiky na pozemek
parcelní čis|o 443115 katastrálního území Uhřetice, s tím, že bude následně požádáno o bezplatný
převod.

6. Dále byla projednána a schválena Smlouva o dílo s fy Klempířství Jaroslav Paulus a syn, na
provedení klempířských a pokryvačských prací na hasičské zbrojnici. Na futo opraw by|o zažádáno
o dotaci z Programu obnovy venkova.

7. Zastupitelstvo obce bylo informováno o provedené kontrole hospodďení obce za rok 2009,
která proběhla dne 19' 3. 2010. Kontrola byla prováděna pracovníky Krajského úřadu' ťrnančního
odboru Parubice s výsledkem - nebyly zjištěny žádné chyby ani nedostatky.

8. Dále byl projednán požadavek zahrádkařského svazu, kteý se ýka| zachování obecní cesty
č. parc. |403 katastrálního ilzemí Uhřetice z důvodu Regulačního plánu Uhřetice - západ.
Zastupitelstvo obce schválilo ponechání obecní cesty i nadále jako místní komunikace.

9. Zastupitelstvo obce bylo informováno o zamítnutí žádosti o dotaci na opraw místní
komunikace od č.p. 84 po č.p. 66 v naší obci z důvďu nedostatku finančních prostředků ke
spolufinancování z Programu rozvoje venkova.

l0. Dále byl projednán soulad Změna č. 2 ÚPo Úhřetice s Politikou územního rozvoje České
republiky a s územně plánovací dokumentací vydanou Pardubickým krajem, se stanovisky
dotěených orgárrů a se stanoviskem krajského úřadu. Zastupitelstvem obce byla Změna č. 2 LIPO
Uhřetice následně schválena'

11. V dalším bodě byl projednán soulad Regulačního plánu Úhřetice _ západ s vydanou územně
plánovací dokumentací, s cíly a úkoly územního plánování, zejména s charak1erem území, s
požadavky na ochranu architektonických a urbanistických hodnot v území' Zastupitelstvo obce
neshledalo žádný rozpor.

1z. Dále byl projednán soulad Regulačniho plánu Uhřetice _ západ s požadavky zákona ě'
183/2006 Sb. o územním plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů a s požadavky
na veřejnou dopraví a technickou infrastrukÍuru. Zastupitelstvo obce neshledalo žádný rozpor.

13. Byl projednán dodatek č. 1 Smlouvy o dílo s Vodárenskou společností Chrudim a.s..
Předmětem této smlouvy je úprava smlouvy o dílo na zpracavání projektové dokumentace
,,Úhřetice _ splaškovákanalizacó, ČoV dokumentace pro územní Ť:u:ení,,. Dodatkem této smlouvy
byl změněn termín předání díla a to do 30. 5. 2010. Dále byla dohodnuta dílčí fakturace
provedených úkonů.



14. Bylo rozhodnuto o pořízení Zmény č. 3 IJPO Úhřetice. Tyto změny se týkají nového
umístění společrré Čov pro naši obec a obec Úhřetická Lhotq změny funkčního využiti obytné
plochy venkovského typu pod obecní mateřskou školkou na plochu veřejné zeleně a změny

trnkčního využití plochy louky a orné půdy v neurbanizovaném území jižně od změnové plochy
CoV na plochu obytnou venkovského typu.

15. Dále byly projďnany smlouvy o uzavření smlouvy budoucí s paní Ivetou Vrzďovou, panem
Františkem Vokounem, paní Emilií Endlovou a panem Karlem Fndlerq jejichž předmětem byl
souhlas vlastníků s uložením kanalizačních potrubí pro akci ,,Uhřetice splašková kanalizace a
ČoV*.

1ó. Posledním bodem jednrfuí obecního zasfupitelstva byl ýběr pracovníka na údržbu zeleně v
obci. Z přihlášených uchazečů byl vybrán pan Otakar Sádek.
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Zapsala.

ověřili:
Pavla Slavíková

Vítězslav Němec 
/,T-Pavel Víšek 
M

starostka obce


